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26 czerwca 2015

I Staszowska Konferencja Rozwoju Przedsiębiorczości

O nowych szansach, możliwościach i planach rozwojowych w sektorze przedsiębiorczości
Gminy Staszów, dyskutowano 23 czerwca w Sielcu, koło Staszowa. W konferencji
uczestniczyli: Kazimierz Kotowski – członek Zarządu Województwa Świętokrzyskiego,
Grzegorz Orawiec – dyrektor Departamentu Polityki Regionalnej Urzędu Marszałkowskiego
Województwa Świętokrzyskiego, Tomasz Jakubczyk – prezes Świętokrzyskiego Funduszu
Poręczeniowego, Krzysztof Kobryń – prezes Funduszu Pożyczkowego Województwa
Świętokrzyskiego.

 

W pierwszym spotkaniu dotyczącym inwestowania w gminie, licznie uczestniczyli



I Staszowska Konferencja Rozwoju Przedsiębiorczości | 2

Tekst pochodzi ze strony www.swietokrzyskie.pro I Staszowska Konferencja Rozwoju
Przedsiębiorczości | 2

przedstawiciele biznesu, samorządów oraz sektora finansowego, a impulsem do jej
przeprowadzenia była finalizacja prac terenowych na terenie przygotowywanej strefy
inwestycyjnej „A” w Grzybowie.

Konferencję otworzył Kazimierz Kotowski – członek Zarządu Województwa
Świętokrzyskiego, który przedstawił dotychczasowe osiągnięcia gospodarcze regionu oraz
szanse płynące z kolejnej perspektywy finansowej UE. Podczas spotkania zaprezentowane
zostały możliwości inwestycji, rozwoju gminy, tworzenia stanowisk pracy oraz oferty
współpracy progospodarczej. Uczestnicy dyskutowali na temat funkcjonowania
instrumentów finansowych w zakresie RPO, preferencyjnych pożyczek oraz współpracy w
ramach Partnerstwa Publiczno-Prywatnego.

Zaproszonymi prelegentami byli: Grzegorz Orawiec – dyrektor Departamentu Polityki
Regionalnej Urzędu Marszałkowskiego Województwa Świętokrzyskiego, Andrzej Pałys –
prezes Wojewódzkiego Funduszu Ochrony Środowiska i Gospodarki Wodnej w Kielcach,
Tomasz Jakubczyk – prezes Świętokrzyskiego Funduszu Poręczeniowego, Krzysztof
Kobryń – prezes Funduszu Pożyczkowego Województwa Świętokrzyskiego, Bartosz
Korbus – wiceprezes Instytutu Partnerstwa Publiczno-Prywatnego w Warszawie, Szymon
Mazurkiewicz – dyrektor Kieleckiego Parku Technologicznego oraz Cezary Tkaczyk –
prezes Specjalnej Strefy Ekonomicznej Starachowice.               

Podsumowując konferencję, Burmistrz Staszowa Leszek Kopeć zaprezentował koncepcję
oraz najważniejsze założenia projektu Wielofunkcyjnego Obszaru Aktywności Gospodarczej,
wskazując na korzyści jakie w kolejnych latach przyniesie tworzony model kompleksowego
wsparcia biznesu na terenie Gminy Staszów.
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